
 

 

 

     

 

 

Αθήνα, 7 Ιουλίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: τον Υπουργό Οικονομικών 

 τον Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

  

Θέμα: «Οι εισπρακτικές συνεχίζουν να παρενοχλούν πολίτες» 

Οι εισπρακτικές εταιρείες φαίνεται πως συνεχίζουν να ασκούν πιέσεις στους 

συμπολίτες μας για ληξιπρόθεσμους λογαριασμούς, ακόμα και εν μέσω της 

οικονομικής αβεβαιότητας και δυσπραγίας που βιώνουν πολλοί κλάδοι 

εξαιτίας της υγειονομικής κρίσης.  

Τελευταίο περιστατικό αφορά γυναίκα που καταγγέλλει πως την παίρνουν 

συνεχώς τηλέφωνο από δικηγορική εταιρεία που εκπροσωπεί τη ΔΕΗ για να 

εξοφλήσει τον λογαριασμό της, ο οποίος τους τελευταίους μήνες έφτασε τα 

1.300 ευρώ. Δηλώνει πως, στο σπίτι της, μένουν τέσσερα άτομα, όλοι 

άνεργοι, με μόνο την ίδια να έχει ένα εισόδημα της τάξεως των 300 ευρώ 

περίπου και να συντηρεί όλη την οικογένεια. Μάλιστα, με δεδομένο πως η 

ίδια αντιμετωπίζει ένα πρόβλημα υγείας και θα χρειαστεί χειρουργείο το 

επόμενο διάστημα, η πίεση των εισπρακτικών μόνο επιβαρυντικά 

λειτουργεί. 

Μάλιστα, σύμφωνα με τις καταγγελίες, ενώ ο νόμος λέει ρητά «ένα 

τηλεφώνημα ανά δύο ημέρες», οι εισπρακτικές εταιρείες θεωρούν ότι αυτό 

αφορά ένα τηλεφώνημα που απαντήθηκε ανά δύο ημέρες, και έτσι 
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τηλεφωνούν ακατάπαυστα, μην τηρώντας τις ώρες κοινής ησυχίας, μιας 

και δεν υπάρχει σχετική απαγόρευση.  

Κατόπιν όλων των παραπάνω,    

Ερωτώνται ο κκ Υπουργοί: 

 

1. Είναι ενήμεροι για τις παρενοχλήσεις των εισπρακτικών εταιριών και 

των δικηγορικών γραφείων, σε παραβίαση του νόμου; 

2. Τι άμεσα μέτρα θα ληφθούν για την προστασία των πολιτών; 

3. Υπάρχει πρόβλεψη για ευνοϊκή ρύθμιση των οφειλών σε περιπτώσεις 

αποδεδειγμένης αδυναμίας πληρωμής οφειλών λόγω κορωνοϊου; 

4. Προβλέπεται νομοθετική ρύθμιση για τον καθορισμό ενός νέου 

πλαισίου λειτουργίας των εισπρακτικών εν μέσω πανδημίας; 

5. Θα ερευνηθούν οι καταγγελίες όχλησης των πολιτών από 

εισπρακτικές; Αν ναι, θα επιδοθούν πρόστιμα σε όσες παραβιάζουν 

το νόμο; 

 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

   

                                          

  Φωτεινή Μπακαδήμα  




